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Kf § 129      

 

 

Inlämnande av motioner och interpellationer 
 
Beslut 
Motionerna överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 

 

Interpellationerna besvaras under nästkommande sammanträde. 

 

Sammanfattning av ärendet 
 
Motioner 

1. Hedra Dick Meijer, en av Ljungbys legender med en särskild plats i 

Arenan. Detta yrkar Pia Johansson (S) för den Socialdemokratiska 

fullmäktigegruppen i en motion den 13 september 2016. Dick älskade 

Troja och var en stor supporter, många är dem som efterlyst en plats i 

Arenan som skulle kunna hedra honom, skriver Johansson i motionen. 

 

2. Se över hastigheten på vissa vägar och justera efter rådande trafik, yrkar 

den Socialdemokratiska fullmäktigegruppen genom Pia Johansson (S) 

och Conny Simonsson (S) i en motion den 13 september 2016. Vägar 

som Bredemadsvägen (Ljungsjön till Näsvägen) och Helsingborgsvägen 

(Helsingborgsvägen/Långgatan till rondellen vid Bilstallet) trafikeras i 

stort sett enbart av bilister och borde enligt motionärerna ha 70 km/h 

istället för 50 km/h. 

 

3. Utred möjligheterna, samt kostnaderna med att införa cykel som 

personalförmån yrkar Matija Rafaj (S) i en ny motion den 14 september 

2016. Visionen med motionerna är att få fler att välja cykel, både med 

och utan eldrift. Att cykla istället för att ta bilen påverkar hälsan, miljön 

och den egna plånboken positivt.  

 

Interpellationer 

 

1. I en interpellation om IT i kommunens verksamheter ställer Emma Johansson 

Gauffin (S) tre frågeställningar till kommunstyrelsens ordförande: 

1. Avsaknad av fritt och/eller lättåtkomligt och lättanvänt wifi (trådlöst 

nätverk i kommunala lokaler). 

2. Avsaknad av back-up för mobila IT-enheter i kommunal verksamhet. 

3. Undermåliga IT-system och undermålig upphandling av sådana, 

framförallt inom skolan.  
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2. Janewert Johansson (S) ställer en interpellation till kommunstyrelsens 

ordförande om inventering av bostäder, med anledning av de asylsökande som 

idag bor i Singeshult, Annerstad och ytterligare några ställen. Johansson (S) vill 

veta om kommunalrådet är berett att som Vansbro kommun och många 

ytterligare kommuner att göra en inventering i kommunen av obebodda hus som 

är till salu. 

 

 

3. Anne Karlsson (S) ställer en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

om konstverket på Stora Torg som kallas Staden. Det hände i somras att ett 

synskadat barn sprang in i konstverket. Karlsson (S) vill veta om det finns något 

konkret förslag till hur detta konstverk kan tillgänglighet anpassas och när detta 

i så fall kan vara klart. 


